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In aansluiting op het voor het voorgenomen besluit van de minister om de jacht op het konijn te 
sluiten en voor het haas te sluiten in de provincies Groningen, Limburg en Utrecht wil ik aangeven 
het hier niet mee eens te zijn.

Er zijn hier discutabele keuzes gemaakt met willekeurig gekozen data. De data die gekozen zijn 
komen met name van Sovon waar haas en konijn ‘meegenomen’ worden in de tellingen, dus hier ligt 
geenszins de nadruk op. Daarnaast weet ik zeker dat er in ons veld en daaromheen niet geteld wordt 
door Sovon.

Jaarlijks worden er door WBE’s tellingen gedaan door natuurliefhebbers, jagers, uitgenodigde politici 
etc. om een aantal dieren, waaronder het haas en konijn, in kaart te brengen. Ook in de nacht wordt 
er geteld. Hierin wordt over het algemeen geen dalende trend gezien. Als de stand echter vergeleken 
wordt met 1950, tja, daar ga ik hier niet eens op in… Naar aanleiding van de tellingen bekijken de 
beheerder(s) van de velden wat er tijdens jachtdagen maximaal geschoten wordt. Zij zijn immers de 
ogen en oren van het veld. Zij weten wat er in dat veld gebeurt en ja, natuurlijk hebben zij ook een 
belang omdat zij van de jacht houden. Maar wanneer een jager alles zou doodschieten wat er in 
zijn/haar veld rondloopt, dan zou er het volgende jaar toch niets meer zijn? Met andere woorden: er 
wordt echt wel gekeken wat wenselijk is om wel/niet te schieten om zodoende een duurzame en 
positieve hazen- en konijnenstand te krijgen/houden. In mijn beleving is overbejaging niet goed, 
maar onderbejaging ook zeker niet voor de stand in het geheel.

Mijn persoonlijke situatie is dat ik eigenlijk mijn hele leven al bij de jachtwereld betrokken ben. Mijn 
waarneming is dat ik zie dat in tegenstelling tot ‘vroeger’ de ‘professionaliteit’ enorm is toegenomen 
onder de jagers. Dat is ook niet zo raar aangezien er tegenwoordig, terecht, aardig wat komt kijken 
bij het behalen van een jachtakte. 

Wij doen er in ons jachtveld alles aan om de wildstand te bevorderen. Dit doen wij o.a. door 
predatiebeheer van met name vos en kraai. Dit is ook hard nodig, want we zien een enorme toename 
van ganzen, kraaien, vossen, ooievaars, reigers en roofvogels, wat de wildstand mijns inziens ook niet 
ten goede komt.  De vossen mogen wij in de provincie Utrecht momenteel ook niet meer bestrijden. 
Daar vind ik natuurlijk ook van alles van, maar daar gaat deze consultatie niet over, dus dat laat ik 
hier verder liggen. 

Een ander aspect van de bevordering van de wildstand is het stimuleren en motiveren van de 
verschillende boeren om wild- en voedselakkers aan te leggen en hen te vragen rekening te houden 
met de manier waarop hun velden worden gemaaid. 

Zelf zie ik de jacht als een totaalpakket waar ik jaarrond mee bezig ben; daar hoort schadebestrijding 
van predatoren, exoten en ganzen bij, maar ook het contact met de grondgebruikers, het genieten 
van de jaargetijden met hun eigenschappen etc. Maar uiteindelijk doe ik het zeker ook voor de jacht 
in de laatste 2 maanden in het jaar. Ik weet zeker dat dit voor  heel veel jagers geldt. Wanneer dit 
structureel wordt verboden, dan voorzie ik een toekomst met veel minder jagers en dus ook minder 
uitvoerder van het ‘minder leuke werk’ als schadebestrijding etc. 

Ik hoop dan ook dat u uw voornemen over deze jachtsluiting nog wilt heroverwegen, want dat is niet 
de kant die wij in het buitengebied op moeten…

Hartelijke groeten,

Hans 


